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Ivan Noveský: Ani Andrej Babiš není dokonalý, ale je
menší zlo....

prvnizpravy.cz/zpravy/politika/ivan-novesky-ani-andrej-babis-neni-dokonaly-ale-je-mensi-zlo-

Andrej Babiš není

dokonalý (viz. např.

Vrbětice), ale je nadějí

pro Českou republiku,

protože je podstatně

menší zlo......., píše na

facebooku Ivan

Noveský.

Ivan Noveský

23. ledna 2023 - 02:20

 

V procentním vyjádření: rusko-americký agent generál je 100 % zlo,

kdežto slovensko-český politik, ekonom a úspěšný podnikatel je

maximálně 30% zlo....

 

Bývalý agent komunistické sovětsko-české rozvědky Pávek

 

 

Opravdu si někdo vůbec může myslet, že přestupem k Američanům

(případně k dalším) padl jeho závazek vůči sovětské (dnes ruské)

tajné službě GRU nebo KGB, který, dle vyjádření pamětníků, museli

bez výjimky podepsat všichni frekventanti špiónského sovětsko-

českého vojenského kurzu? Není náhodou "bývalý agent

komunistické vojenské rozvědky" stejně nesmyslný protimluv, jako

"bývalý černoch"?
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U dvojitých (vícenásobných) agentů typu Pávek je asi jedno,

zda slouží dvěma či více pánům, když nevíme, jaké jeho

řídící důstojníci mají cíle. Válka nebo mír, hospodářská

krize nebo prosperita, Euro nebo česká koruna, spolkový

stát či 51. stát nebo samostatnost, atd., atd. - raději

nedomýšlet možnosti.. ), kterého ze svých řídících

důstojníků bude agent Pávek více poslouchat.....

 

(rp,prvnizpravy.cz,fb,foto:arch.)
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